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Ni se bilo lahko odlofciti ali naj še de-
lam v političnem življenju ali ne. Po
razgovorih s prijatelji in po dogajanjih.
ki so se vrstila, sem sklenil, da stopim v
mline demokracije. ZSMS — liberalna
stranka je pokazala veliko demokratič-
nosti in pravilnih odločitev še kot kla-
sična ZSMS. Bila je edina prava opozi-
cija. Danes se druge stranke štejejo za
opozicijo in dajejo predloge. ki jih je
ZSMS že davnaj zagovarjala. vendar v
časih, ko s svojo glavo ni bilo možno
misliti in tako je masikateri predlog iz-
ginil med kolesi uradne politike.

ZSMS — liberalna stranka je stran-
ka, ki ji je moto »SVOBODA POSA-
MEZNIKA«, kar marsikateri stranki
tudi danes ni všeč, kajti močan posa-
meznik lahko reši tudi stranke, tudi zato
je moč te sranke velika. Res ima stranka
danes najmlajše članstvo. kar pa pome-
ni neobremenjenost s preteklostjo in
lahko pogleda v oči vsakomur. Borili se
bomo za prihodnost, kjer pa morajo
mladi imeti večjo veljavo. da s svojo
strokovno sposobnostjo delajo za bla-
gor vseh.

Vsi se danes potegujejo za oblast, ki
bi ji zaupali, liberalci pa se potegujemo
za oblast, ki predvsem »sama sebi ne
zaupa: za oblast, ki ve, da bi podlegla
skušnjavi, če bi bila njena moč neome-
jena«, in zato gradimo mehanizme, da
bo kontrola nad državo možna na vseh
področjih. Ko bomo imeli tako oblast.
bo demokracija varna. stopnja svobode
neodvisna od dobre voije trenutnih
oblastnikov.

Če bom izvoljen za delegata (poslan-
ca> občine Grosuplje, se bom boril za
resnično uveljavitev pluralnega demo-
kratičnega sistema. Za takojšnje sprejet-
je nove ustave. kjer bo Slovenija dobila
pravo moč države Slovenije, brez ide-
oloških predsodkov in svobodo na vseh
področjih življenja. Takoj bo treba pre-
verili odnose s federacijo in ugotov iii.
kje in pod kakšnimi pogoji lahko Slo-
venija še sodeluje.

Zagovarjal bom interese občine, kajti
na ravni občine se uslvarja denar in zato
mora tu tudi ostati. Nasprotujem cen-
tralizaciji Slovenije — denar naj pravi-
loma ostaja tam, kjer je ustvarjen. Ven-
dar je Slovenijo treba razvijati tudi kot
skupno državo, kjer se bomo lahko me-
rili z najvišjimi standardi.

Marsikaj je treba spremeniti v občini.
da bi lahko napredovali v razvoju gos-
podarstva in negospodarstva. Vendar se
ne strinjam s tistimi, ki vsevprek kritizi-
rajo današnjo upravo, čeprav so mogo-
če še pred nedavnim delali v njej. Niso
krivi samo posamezniki — politični si-
stem je pač postavil ozke meje, znotraj
katerih je bilo mogoče ustvarjati in od-
ločati. V pravni demokraciji pa bo po-
sameznik odločilni faktor delovanja in
odločanja.

Zato moramo tudi na nivoju občine
ustvariti sistem, ki bo sam po sebi zrušil
vsako slabo vlado in skupščino.

Tako kot smo že zapisali v strankar-
skem programu: borili se bomo za
močno občino. Dodal bi še nekaj misli.
Da bi omogočili oživitev in večji razvoj
gospodarstva (ko omenjam gospodar-
stvo, mislim tudi na obrt in vse oblike
zasebnega deia), kmetijstva in tudi ne-
gospodarskih dejavnosti, bo treba spre-
meniti tudi zakone in odloke, ki so do
sedaj delovali proti razvoju in proti
investicijam.

Občinske odloke bo treba oblikovati
tako, da bodo omogočili pospešen raz-
voj predvsem donosnih manjših farm,
obrti.

Davki naj bodo taki, da bodo dopuš-
čali vsakomur večja vlaganja in stimu-
lativno delovali na razvoj. seveda ob
spoštovanju mej. ki jih postavlja narava.

Kmetijstvo naj postane obrt z vsemi
pravicami gospodarske dejavnosti. Kme-
tijske zadruge naj ne bodo prisila za
kmeta, izkažejo naj se pravi poslovneži
— hrana naj se ustvarja brez raznih pri-
vilegijev in dolacij. Kmet naj se odloči
sam. kako bo delal in prodajal.

Za šolstvo ni dovolj le dober učitelj,
nujna je tudi oprema s sodobnimi učili
na nivoju razvitega sveta. Zato se bom
zavzemal. da se šole opremijo z najso-
dobnejšo učno opremo in sredstvi.

Socialno skrbstvo verjetno ne bo sa-
mo pomoč starejšim in otrokom, tem-
več tudi vsem tistim, ki bodo ostali brez
služb zaradi naših dolgoletnih napak.
Ne bomo razprodajaH fabrik. kot pred-
lagajo nekateri. ampak jih bomo dali v
roke sposobnim. ki nam bodo zagotovi-
li taka in toliko delovnih mest da bomo
ljudje zadovoljni in bogati.

Občinska uprava je veliko podjetje,
kjer se izdeluje toliko različnih izdel-
kov. kolikor je Ijudi. Zato morajo biti
na občinski upravi sposobni strokovni
ljudje. ki bodo delovali vsak na svojem
področju z.a blagor občanov in za nji-
hov razvoj.

Nisem omenil vsega. kar mi lahko
kdo zameri. Prav tako se nisem ustavljal
pri posameznih krajevnih skupnostih.
kjerje prav gotovo veliko problemov. V
dvajsetem stoletju bi nas bilo lahko
sram. da marsikje ni vodovodov. so-
dobnih cest, clektnke. telefonije in šc
česa. Za vse le nenašteie. neobdelane in
neomenjcne probleme se bomo morali
pošteno dogovoriti v svobodno izvolje-
ni skupščini. Za uresničitev teh zahtev
se bom boril skupaj s prijatelji v stranki
in seveda ludi z drugimi.

ZSMS liberalna stranka in sam
vam zagntavljamo največje demokra-
tično odločanje in nadzor. Zalo volite
nas.


